



Since 1981

# 西雅圖自選六天遊

## SEATTLE 6 DAY SIGHTSEEING TOUR



團號 CODE	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	第三人 3RD	第四人 4TH PAX	單人房 SINGLE
SEA6	天天 / DAILY	\$585	\$0	\$460	\$795

買二送一, BUY 2 GET 1 FREE

### 行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 五種一日遊行程任意選擇, 隨意搭配, 全方位深度暢遊翡翠之城西雅圖。
- 早夜遊行程增加【亞馬遜球】和全世界首家【星巴克原生態焙烤咖啡體驗館】。
- 奇妙行程體驗前所未有的驚喜, 專業導遊全程詳盡, 貼心, 周到的專屬服務。
- Choose one of five itineraries for each day
- Professional tour guides
- Starbucks original ecological baking coffee experience museum

## 1 家園-西雅圖機場接機-早夜遊 SEATTLE AIRPORT PICK UP - OPTIONAL DAY & NIGHT TOURS

客人抵達機場後, 請在8號行李提取處等候導遊, 之後將前往酒店休息。(免費接機時間是早上9點到晚上10點) \* 可以參加我們的早游和夜遊(自費, 4人以上成團)。

**早遊:** 微軟總部&亞馬遜球 (15:00PM以前的航班) 我們將前往著名的微軟及位於亞馬遜總部校園內的亞馬遜球, 三個玻璃圓頂由五角形六面體面板覆蓋, 培育了40,000株來自30多個國家植物的熱帶雨林, 還可體驗最新的5A景點 Amazon Go無人超市。

**夜遊:** 漁人碼頭&星巴克原生態焙烤咖啡體驗館 (17:00PM之前的航班) 前往西雅圖漁人碼頭, 這裡有號稱全美最高的水上摩天輪及全球首家星巴克體驗館, 以類似咖啡劇院的概念帶來完全不同以往的店鋪設計與消費體驗。

Hotel: Red Lion / Quality Inn or similar

For guests whom need complementary shuttle services, please meet our lovely tour guide at the #8 baggage claim area. Guests are able to planning the rest of the day by their own, or participate in our morning and evening tour. (Min.4 Pax)

**Morning tour: Microsoft Headquarters & Amazon Spheres** (Flight arrivals before 15:00PM)

**Night Tour: Fisherman's wharf & Starbucks original baked coffee** (Flight arrivals before 17:00PM)

## 2 西雅圖市區遊 SEATTLE CITY TOUR

早晨我們前往西雅圖的起源地先鋒廣場, 派克市場, 全球最大咖啡連鎖店星巴克的第一家門店, 口香糖牆, 拋魚表演的魚攤等, 西雅圖的地標【太空針塔】, 站在塔頂能看到全西雅圖市中心的景觀(自費)。周圍經典場館:【奇胡利玻璃藝術園】美國著名玻璃藝術家奇胡利風格獨樹壹幟而聞名世界(自費);【音樂體驗科幻博物館】流行音樂、科幻小說和流行文化的博物館(自費)。中午在聯合湖畔享受午餐(自費)。下午來到【凱瑞公園】。最後我們進入【波音飛行博物館】, 收藏有145架飛機, 分六個展區, 這裡收藏的飛機之多, 令人嘆為觀止。

In the morning visit [Parker Market] Seattle's most important tourist attraction, with the world's largest coffee chain Starbucks first store, the world's most disgusting attractions - chewing gum wall, throwing fish show stalls and other famous attractions. Seattle landmark building [Space Needle], [Chihuly Garden and Glass Museum]. The famous American glass artist, Chihuly, is famous for his unique style of work.[EMP Experience Music Project Museum] history of pop music, science fiction and popular culture and explores the museum. [Kerry Park] a park on the south slope of Queen Anne Hill in Seattle, [The Museum of Flight] the largest collection of flight-related collections in the United States, with a collection of 145 aircraft, roughly divided into six exhibition areas, the number of aircraft collected here is amazing. Boeing factory, the largest aircraft manufacture in the world. you will learn the history of aircraft making and also see one of the only 4 Dream lifters in the world; professional Boeing employee guiding you to see the assembling process of the Boeing 7-series.

## 3 華盛頓大學+藍冰洞 THE UNIVERSITY OF WASHINGTON+ BIG 4 ICE CAVE

【華盛頓大學】創建於1861年, 是美國西岸最古老的大學, 醫學與計算機科學研究所居全美頂尖。所有主校園的建築物都以哥特式風格為主題, 被稱為哈利波特魔法學校。【藍冰洞】大四是喀斯喀特山脈的一座山, 由於山脈連續的陰影, 雪崩形成碎片堆並且全年保持在那裡, 形成了49個州中最低海拔的冰川。在夏季, 融雪流在碎片堆下面流動並導致在冰中形成洞穴。您可輕鬆地走在寬闊的礫石和木板路上, 欣賞四大山自然風光和雪下洞穴的美妙景色。

[The University of Washington] Founded in 1861, the flagship Seattle campus of the University of Washington has emerged as one of the world's leading research universities. UW is known for strong social science, business, medical and engineering programs. [Big 4 Ice Cave] Big Four Ice Caves is a nice and easy adventure, best done in the summer or early fall.

## 4 奧林匹克國家公園 OLYMPIC NATIONAL PARK

坐落在奧林匹克半島上的奧林匹克國家公園是美國西部最著名的國家公園之一, 公園擁有奇異的自然景色和野生物種, 熱愛大自然的遊客將在這裡找到夢想中的世外桃源。登上海拔2000米高空的颶風崖, 俯視原始大森林, 漫步天際之間(如遇惡劣天氣, 我們會前往公園景區其他景點)。來到新月湖 觀看碧水藍天充滿神秘色彩。傍晚, 我們將乘坐渡輪進班布裡吉回到西雅圖(如渡輪因任何原因關閉或晚點, 我們將開車返回西雅圖)。

Olympic National Park is a national park located in the Olympic Peninsula, WA. The park encompasses several distinctly different ecosystems and protects a rich mosaic of natural and cultural history. Hurricane Ridge, over a mile high, offers

spectacular views of mountains, wildflowers, deer, black bear, and other wildlife. (If we can't drive to the Hurricane due to the bad weather, we will go to the other attractions in Olympic National Park). The 10-acre natural lake, Lake Crescent is a pristine area that provides visitors with an extraordinary place for recreation and relaxation. When going back to Seattle, you can take the Bainbridge Island ferry to enjoy the breathtaking views of Seattle's coastline.

## 5 司諾蕾米瀑布 - 西雅圖德國村 SNOQUALMIE FALLS-LEAVEN WORTH GERMAN TOWN

清晨來到西雅圖東區最美風景線-司諾蕾米瀑布, 然後前往巴伐利亞風情的山間城鎮-德國村, 這裡的氣氛充滿著歡樂, 是西雅圖近郊最受歡迎的觀光小鎮。來到德國村, 可以逛逛村裡共九十多家商店, 除了販賣代表性的德國工藝品, 像是咕咕鐘、胡桃鉗娃娃, 還有各式來自歐洲的精美工藝品, 村裡還有多家餐廳提供純正的德式料理, 像是名聞的德國豬腳大餐、德國香腸配黑啤酒等, 都是遊客來到德國村必吃的美食, 村裡也有變裝寫真棚, 讓遊客挑戰德國傳統服飾。

See the Snoqualmie Falls, one of Washington State's most popular scenic attractions visited by 1.5 million visitors every year. Explore Leavenworth the German village, the most beloved town in this area where people celebrates all the time. Enjoy shopping of delicate European souvenirs and taste the authentic German food and beer, or try on some traditional German costume clothes.

## 6 雷尼爾火山國家公園 MT. RAINIER NATIONAL PARK

今天我們將帶您前往美國本土48州中最高的火山-雷尼爾火山國家公園, 欣賞大自然藝術家創造的神奇作品, 克莉絲汀瀑布, 那拉達瀑布, 冰川遠眺, 天堂遊客中心, 倒影湖, 瑪莎瀑布, 天堂草甸子……(停車景點為2到3個, 根據實際情況安排)(夏天可帶您穿越雷尼爾火山山脈)。行程結束後, 我們只送往SEA機場, 請訂19:00後航班。

Mt. Rainier is the tallest volcano of the Continental United States, the 5th tallest mountain of the entire US territory. The mountain top is covered by snow all year round. When snow melts, snow water flows down in a large volume, which creates beautiful waterfalls and vast lakes meanwhile irrigates the forest land. We will go along the Wonderland Trail by stopping at 2-3 scenic spots. Upon your tour completion, we will send you to the Seattle - Tacoma International Airport (SEA) only. Please book your flights departing after 19:00.

### 費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 不含機票、行程中門票、船票、國家公園入場費、停車、車輛磨損和燃油附加費及餐膳。
- ※ 服務費每人每天\$10。
- ※ Air tickets, admissions, meals & optional tours, parking, vehicle wear and fuel surcharges.
- ※ Service fee at \$10 per person per day.

\* 選擇有誠信, 好口碑的旅行社, 不再浪費寶貴的時間與金錢 \*

**美國亞洲旅行社**  
America Asia Travel Center  
服務您的精神 39年如一日

蒙市總公司 626-571-2988, 877-917-9126 地址 117 E. GARVEY AVE. MONTEREY PARK, CA 91755  
阿凱迪亞 626-821-1986 羅蘭崗 626-810-4388 鑽石崗 909-612-5777 奇諾崗 909-270-5515 西柯汶納 626-338-1100  
爾灣 949-559-8088 喜瑞都 562-402-2558 聖地牙哥 619-255-4806 拉斯維加斯 702-876-9696  
SOT# 1018680-10

